
              Dagsorden Fruehøj den 5. april 2023.   

 

1. Hvilke informationer kan / skal ventes med at give til næst kommende 
bestyrelsesmøde af formanden? er det sms/mail/ personlige henvendelser? 
Vil alle gerne vente eller er der nogle der gerne vil opdateres løbende? 

2. Skal man kunne deltage i bestyrelsesmøde pr. telefon? Skal det kun være 
omkring vigtige punkter, man kan deltage? Frafalder ens stemme, når man 
ikke er fysisk tilstede? Vigtig at få klare linjer omkring dette. 

3. Vi skal have kigget på anlæg i fælleshuset. Det kan på nuværende tidspunkt, 
kun bruges til mikrofon. Der er flere arrangementer, hvor man kan have brug 
for musik eller anden form for lyd. Der er desuden ind imellem problemer 
med lyd. Kunne måske også være en god ide, at flere får kendskab til hvordan 
det virker. 

4. Banko – kan det være en god ide, at flere bliver oplært i de forskellige ting, at 
de fleste har en viden omkring de forskellige ting. Der kan opstå fravær, ved fx 
sygdom. 

5. Er der lavet seddel til skabet, hvor vi kan have styr på hvor meget der er af de 
forskellige ting? Er nok en god ide med hensyn til indkøb. 

6. Nu der er ny opvaskemaskine i Fælleshuset, kunne det måske være en god 
ide, ikke at bruge engangs service. Måske med undtagelse af Grillfest, da det 
er et arrangement der slutter sent og oprydning vil tage længere tid. 

7. Skal Dørene til Banko åbnes før kl. 18? At der først kan købes plader osv. Kl. 
18? Der skal tænkes på de frivillige, der står for Banko med hensyn til job og 
familie. Der skal for de frivillige, stadig være lyst og tid til at dette 
arrangement kan bestå. 

8. Skal der til Banko fast være kage der kan købes? Hvem skal overtage ved 
sygdom osv.? bage/evt. Indkøb af kage? 

9. Nogle beboere er træt af, at det ind imellem kan være et problem at komme 
ind i garage på Grundtvigs, da der holder biler. Er blevet gjort opmærksom på, 
at der tidligere har været gule striber på kantsten overfor garagerne/ 
parkering forbudt. 

10. Kan vi ved bestyrelsesmøde gennemgå nogle af de gamle mapper? Skal de 

gemmes? De fylder ret meget i skabene. 
11.  Have en snak omkring de små nedlagte legepladser. Skal der beplantes med 

vilde blomster? Måske i første omgang finde 1-2 steder, hvor det kan 
afprøves. Spørger Jesper omkring økonomien i det? 

12. Snakket med Sara omkring fonde, hvorfra der kan ansøges om penge til 
forskellige ting. Fx nu her med legeplads. Den 3. april kommer de fra Kompan, 
hvor vi mødes med dem, plus Hanne og Jesper på den gamle legeplads. Der vil 
vi få en snak omkring ønsker osv. Derefter kan der ansøges om penge fra en 
pulje til den ny legeplads 



13.  Søby Brunkulsmuseum 
14. Plads til forskel d. 18.04.23 
15. Planlægge indvielsen af den gamle petanque bane 


